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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: dr. Varga Judit, igazságügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Nem tartja tiszteletlennek, hogy egy másfél millió 
forintos órával pózol?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

 

A tegnapi nap folyamán a kormány bejelentette, hogy hat alapvető élelmiszer áfáját a 2021. októberi
árukon maximalizálja. Ezt hirdetve Ön a minap a Facebook oldalára fel is töltött egy fényképet,
amin a húspult előtt válogat a piacon. A képen jól kivehető, hogy egy körülbelül másfél millió forint
értéknek megfelelő órát visel. A magyar lakosság többsége számára elérhetetlenek az ilyen luxus
termékek, van akinek egy éves fizetésével egyen értékű az órája ára.

 

Ezzel  kapcsolatban  tisztelettel  kérdezem,  hogy  nem  tartja-e  tiszteletlenségnek,  hogy  miközben
sokaknak az alapvető élelmiszerek megvásárlása is problémát jelent, még a maximált áron is, Ön
egy másfél millió forintos órával pózol?

 

Válaszát várva.

 

Tisztelettel,

Ungár Péter

LMP
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